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خبر »دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 

شهید علی اصغر خاکپور  را گرامی می دارد

چگونه کارت اعتباری 
سهام عدالت بگیریم؟ 

افرادی که حساب بانک های عامل تعیین شده را به عنوان 
حساب مرتبط با سهام عدالت خود معرفی کرده اند، می توانند از 
طریق نرم افزار طراحی شده برای ثبت نام و دریافت تسهیلات 

اقدام کنند. 
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از تسنیم، از خرداد امسال 
و  مستقیم  روش  دو  به  عدالت  سهام  آزادسازی  فرآیند 
غیرمستقیم آغاز شد و بر این اساس سهامداران عدالت از 

قابلیت فروش سهام خود برخوردار شدند.
این در شرایطی است که به تازگی شرایطی فراهم آمده است تا 
سهامداران عدالت با توثیق سهام خود در بانک، کارت اعتباری 
سهام عدالت دریافت کنند. این اقدام با هدف ایجاد مشوق 
برای نگهداری اوراق سهام عدالت و همچنین ارائه تسهیلات 
به کسانی که این برگه ها را نگهداری می کنند، ایجاد شده است.

در این راستا افرادی که حساب بانک های عامل تعیین شده را 
به عنوان حساب مرتبط با سهام عدالت خود معرفی کرده اند، 
می توانند از طریق نرم افزار طراحی شده برای ثبت نام و دریافت 
تسهیلات اقدام کنند. در حال حاضر دو بانک ملی و تجارت به 
صورت الکترونیکی به سهامداران عدالت، کارت اعتباری ارایه 

می دهند.
در این فرآیند، احراز هویت از طریق تصویر زنده فرد ثبت نام 
کننده انجام می شود و تصویر کارت ملی نیز باید در برنامه 
بارگذاری شود. بعد از امضای فرم ها و قراردادهای مربوط به 
تسهیلات به صورت الکترونیکی، مراحل ثبت نام تکمیل و 

کارت اعتباری نیز به صورت مجازی صادر می شود.
پس از این مرحله نیز افراد می توانند با مراجعه به فروشگاه های 
منتخب از اعتبار خود استفاده کنند؛ ضمن این که پرداخت 
در فروشگاه ها نیز از طریق گوشی تلفن همراه و بارکد خوان 

انجام می شود.
شایان ذکر است ضمانت این کارت های اعتباری، برگه های 
سهام عدالت است و نیازی به سایر مدارک جهت ضمانت و 
توثیق کارت نیست. به عبارت دیگر جایگزین ضامن در این 
پروسه برای دریافت کارت اعتباری، مانده اوراق سهام عدالت 

افراد است.
همچنین میزان اعتبار این کارت ها برای خرید، 50درصد ارزش 
سهام عدالت افراد می باشد؛ و چنانچه سهامداران نتوانند به 
تعهدات خود در قبال بازپرداخت مبالغ کارت های اعتباری عمل 
کنند، سهام عدالت آنها توسط بانک به فروش می رسد. این در 
حالی است که در صورت بازپرداخت اقساط این کارت ها توسط 
افراد به شکل منظم، اصل سهام آنها که در وثیقه است، باقی 
می ماند و عوایدی مانند سود سالیانه، حضور در مجمع و حق 
رای متعلق به سهامدار عدالت پابرجا بوده و توسط سهامداران 

عدالت قابل استفاده خواهد بود.
علاوه بر این اگر سهامداران توانستند تا یک ماه مبلغ را به بانک 
بازگردانند، این مبلغ قرض الحسنه خواهد بود، اما اگر از یک ماه 
عبور کرد و مبلغ را پرداخت نکردند، این اعتبار به تسهیلات سه 

ساله تبدیل خواهد شد.
همچنین نرخ سودی که برای این کارت های اعتباری در نظر 
گرفته، 18درصد است، اما اگر مصرف کننده این کارت ها تا آخر 
هرماه مبلغ کارت را تسویه کند، هیچ سودی از او هم گرفته 

نمی شود.

بازار سهام

رئیس پژوهشگاه هواشناسی از بهره برداری آزمایشی سامانه 
پیش بینی و هشدار سیل در کشور خبر داد و گفت: این 
سامانه قادر است حداقل سه تا چهار روز قبل از زمان رخداد 

سیل، وقوع آن را پیش بینی کند.
به گزارش »دنیای هوادار«، مهدی رهنما گفت: سازمان 
هواشناسی کشور بر مبنای وظایف ذاتی و به منظور ارتقا 
کیفیت پشتیبانی و بیش آگاهی سیل، طراحی و توسعه 
سامانه نرم افزاری پیش بینی و هشدار سیل نسل چهارم را 
به پژوهشگاه هواشناسی و علوم جو کشور محول کرد. این 
سامانه قادر است حداقل سه تا چهار روز قبل از زمان رخداد 
سیل، امکان وقوع و مشخصه های سیل آتی را که شامل 
تمامی مشخصه های مورد نیاز مدیریت و هشدار سیل 
است، پیش بینی، به روز رسانی و تدقیق کند. وی مهمترین 
پژوهشگاه  توسط  که  سامانه  این  خروجی  مشخصات 
هواشناسی و علوم جو کشور طراحی و تولید شده است 
را پیش بینی هیدروگراف سیل برای نقاط کنترل مشخصی 
از حوضه که بر اساس آن مکان و زمان وقوع سیل، دبی 
حداکثر سیل، حجم سیلاب ۵ و ۱۰روزه در حوضه را در 

اختیار قرار می دهد، عنوان کرد. رهنما اضافه کرد: امکان 
پیش بینی برف و یخبندان نیز از دیگر قابلیت های این 
سامانه است، به نحوی که پیش بینی های این بخش از 
سامانه با هدف برنامه ریزی به منظور به کارگیری تجهیزات 
و آمادگی برای مقابله با برف و یخبندان در سطح بزرگراه ها، 
جاده ها و معابر کل کشور از اهمیت به سزایی برخوردار 
است و می توان در مرحله بعدی به توسعه و بست آن 
به کل کشور اهتمام ورزید. وی ادامه داد: با بهره برداری از 
سامانه های پیش بینی و هشدار سیل که حقیقتاً یکی از 
مشغله های اساسی کل نظام حاکمیتی می باشد و با در 
نظر گرفتن همین امر با ابلاغ دستور شخص معاون اول 
محترم رئیس جمهور به کلیه سازمان ها پیرامون همکاری 
مطلوب با سازمان هواشناسی کشور در جهت ایجاد این 
سامانه، می توان با برنامه ریزی مناسب در بخش پیشگیری 
و مقابله، از بروز خسارت های اقتصادی و اجتماعی در 
شرایط بحران های ناشی از حوادث طبیعی تا حد زیادی 
جلوگیری کرد و میزان تاب آوری در برابر مخاطرات جوی را 

در سطح کل کشور افزایش داد. 

خبر اول

رونمایی از سامانه ای که سیل را ۴ روز زودتر پیش بینی می کند

نمایندگان مجلس شورای اسلامی به دولت اجازه دادند 
تا اگر منابع حاصل از صادرات نفت، میعانات گازی و 
خالص صادرات گاز در سال آینده کم شوند می تواند از 

حساب ذخیره ارزی برداشت کنند.
به گزارش »دنیای هوادار«، نمایندگان مجلس شورای 
اسلامی در جلسه علنی صبح دیروز و در جریان بررسی 
جزئیات لایحه بودجه در بخش درآمدی ردیف۳ تبصره 
یک ماده واحده لایحه بودجه را تصویب کردند. طبق 
مصوبه مجلس شورای اسلامی در صورت افزایش عواید 
حاصل از جزء یک این بند نسبت به ردیف های مصوب 

فوق الذکر بانک مرکزی مکلف است منابع حاصل را به 
جدول شماره ۵ این قانون واریز کند. این ردیف درباره 
تکلیف بانک مرکزی در خصوص درآمدهای مازاد نفتی 
است که در بخش هزینه ای آن نیز دولت موظف شده از 
ابتدای مهرماه منابع حاصله را در سقف اعتبارات بودجه 
عمومی صرف افزایش تخصیص برای تکمیل طرح های 
مجلس  هنوز  که  کند  سرمایه ای  دارایی های  تملک 
شورای اسلامی وارد بررسی بخش های هزینه ای نشده 
است. همچنین نمایندگان بند »ج« تبصره ماده واحده را 
تصویب کردند که طبق آن چنانچه منابع دولت از محل 

صادرات نفت، میعانات گازی و خالص صادرات گاز در 
سال ۱۴۰۰ کمتر از سقف مقرر در بند )ب( این تبصره 
گردد، به دولت اجازه داده می شود با رعایت بند )پ( ماده 
)۱۷( و جزء )۴( بند )ح( ماده )۱۶( قانون احکام دائمی 
برنامه های توسعه کشور مصوب ۱۳۹۵.۱۱.۱۰با اصلاحات 
و الحاقات بعدی نسبت به تأمین مابه التفاوت حاصل  از 
منابع حساب ذخیره ارزی اقدام کند. در بند »ب« تبصره 
یک ماده واحده نمایندگان سقف منابع حاصل از ارزش 
صادرات نفت، میعانات گازی و خالص صادرات گاز را 

یک میلیون و ۹۹۲هزار و ۷۲۰میلیارد ریال تعیین کردند.

سخنگوی سازمان اورژانس کشور از آغاز طرح »سلامت 
نوروزی« سال 1٤00 از ٢5 اسفندماه سال جاری خبر داد 
و گفت: با ۳۰۰۰پایگاه اورژانس، ۵۵۰۰دستگاه آمبولانس، 
۶۴دستگاه اتوبوس آمبولانس، ۴٧فروند بالگرد اورژانس 
و پنج شناور دریایی تلاش می کنیم که طرح »سلامت 
نوروزی« را آغاز کنیم.  مجتبی خالدی با اشاره به طرح 
»سلامت نوروزی 1۴00« و چگونگی اجرای آن اظهارکرد: 
طبق دستور دکتر نمکی وزیر بهداشت امسال مسئولیت 
طرح سلامت نوروزی برای دکتر کولیوند رییس سازمان 
اورژانس کشور ابلاغ شده است و با توجه به شرایط کرونا 
انتظار سفرها را نداریم، اما به جهت اینکه باید آمادگی 
لازم در این حوزه صورت گیرد طرح سلامت نوروزی را از 
٢۵اسفندماه آغاز می کنیم و این طرح تا 1۴فروردین ماه 
سال 1۴00 ادامه خواهد داشت. سخنگوی سازمان اورژانس 
کشور گفت: این طرح در تمام حوزه های مرتبط با سلامت 
در وزارت بهداشت و در سازمان های همکار ما انجام خواهد 
شد، طبیعتاً یکی از سازمان هایی که به صورت ویژه باید 
برنامه ریزی انجام دهد اورژانس پیش بیمارستانی است. 

اورژانس پیش بیمارستانی بیشترین نیاز مردم در نوروز

وی با بیان اینکه بیشترین نیاز مردم در طول مدت طرح 
سلامت نوروزی، اورژانس های پیش بیمارستانی است، 
گفت: با ۳۰۰۰پایگاه اورژانس، ۵۵۰۰دستگاه آمبولانس، 
۶۴دستگاه اتوبوس آمبولانس، ۴٧ فروند بالگرد اورژانس و 
پنج شناور دریایی تلاش می کنیم که طرح سلامت نوروزی 

را آغاز کنیم و تمام تلاش ما این است که دسترسی مردم 
برای خدمات اورژانسی در تمام نقاط ایران، فراهم باشد.

تهیه دستورالعمل ویژه طرح نوروزی

خالدی درباره اقداماتی که در این زمینه تا کنون انجام 
شده است، گفت: دستورالعمل ویژه طرح تهیه شده و در 
حال آماده شدن است که برای تمام روسای دانشگاه ها 
ارسال شود. وی افزود: این طرح فقط مخصوص اورژانس 
پیش بیمارستانی نیست و برای تمام مراکز درمانی از 
جمله دولتی و خصوصی اجرا خواهد شد، همچنین 
وزارت  بهداشت  کارشناسان  توسط  خوبی  اقدامات 
بهداشت و دانشگاه های علوم پزشکی انجام خواهد 
گرفت و همچون سال های قبل طرح سلامت نوروزی، 
مراکز  بررسی  بهداشتی،  اقدامات  تمام  به  رسیدگی 
اقامتی، رفاهی و مراکز تهیه و توزیع غذا به صورت ویژه 
توسط کارشناسان بهداشتی، بازرسی و ارایه توصیه های 
لازم برای ارتقاء سطح بهداشتی با توجه به شرایط ویژه ای 

که در خصوص کرونا مطرح است، انجام خواهد شد.

نوروز ۱۴۰۰ شهرهای قرمز مهمانپذیر نخواهند بود 

وی در ادامه با ارائه توصیه هایی به مردم در ایام نوروز 
گفت: طرح سلامت نوروزی مطابق با دستورالعمل و 
پروتکل های کرونا انجام خواهد شد، یعنی شهرهایی که 
در طول طرح توسط ستاد ملی مبارزه با کرونا قرمز عنوان 
شوند، طبیعتاً مهمان پذیر نخواهند بود و این توصیه را 

حتما هموطنان رعایت کنند که همچنان داشتن ماسک، 
رعایت فاصله اجتماعی، رعایت بهداشت از الزاماتی است 
که طرح سلامت نوروزی به آن می پردازد و انتظار داریم 

که توسط تمام مردم عزیز رعایت شود. 

اعلام مشکلات بهداشتی و سلامتی نوروزی شهروندان 
از طریق ۱۹۰

وی ادامه داد: ما برای بازرسی هایمان هم از دانشگاه و 
هم از وزارت بهداشت برای بررسی روند ارائه خدمات در 
طرح سلامت نوروزی نیرو اعزام می کنیم و خواهش 
من این است اگر هموطنان مشکلی در زمینه بهداشتی 
و سلامتی داشتند بدون نیاز به پیش شماره با شماره 
1٩0 تماس بگیرند و نکاتی که مورد نیاز هست را اطلاع 

دهند تا بررسی شود.

به کارگیری اورژانس ریلی و دریایی در طرح سلامت 
نوروزی ۱۴۰۰

خالدی در خصوص به کارگیری اورژانس ریلی و دریایی 
در طرح سلامت نوروزی نیز گفت: چند اقدام متفاوت را 
در طرح سلامت 1۴00 داریم که اولین آن طرح امداد ریلی 
است که در چند نقطه واگن های آمبولانسی را طراحی 
کردیم، البته امیدواریم در طرح سلامت نوروزی به آن نیاز 
نشود، چرا که عموماً برای مصدوم های انبوه یا بیماران 
تعداد بالا به کار گرفته می شود که البته این آمادگی هم 

ایجاد شده است. 

مجلس به دولت برای برداشت از منابع حساب ذخیره ارزی مجوز داد

آغاز طرح »سلامت نوروزی« اورژانس از 2٥ اسفند

به کارگیری اورژانس ریلی و دریایی در نوروز ۱۴۰۰

خانه ملت

حوادث
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جامعه

آقای فکری؛ استقلال با مصاحبه 
قهرمان نمی شود! 

یک  من  دارم.  دردی  پر  دل 
و  هستم  استقلالی  هوادار 
باید نسبت به اتفاقات تیم ام 
مثل  هوادار  ها  میلیون  که 

من دارد نگران باشم.
استقلال را وزیر ورزش با بی 
به مسلخی  تدبیری هایش 
برده که برون رفت از آن جز با 
اتحاد استقلالی ها میسر نیست. باید در این مورد پرسپولیسی 
ها را تحسین کنم. آن ها با هم متحد هستند. اگر قرار است از 
گل محمدی حمایت کنند همه بزرگان پرسپولیس و هواداران 

و بازیکنان با هم یکپارچه حمایت می کنند.
برای همین خیلی راحت آمدند و به قهرمانی نیم فصل 
رسیدند. اینجا در استقلال لیدر یک حرف می زند - مدیر 
یک حرف، مربی چیزی می گوید که بازیکن قبول ندارد. 
نیمکت استقلال هم که تا دلت بخواهد جمع اضداد است. 
این هایی که روی نیمکت می نشینند هیچکدام هم را 

قبول ندارند.
محمود فکری هم به جای اینکه برود دنبال مشکلات فنی 
تیمش مدام با دشمنان فرضی می جنگد. بعد از دربی تقریبا 
شرایط روحی استقلال خیلی بهتر از پرسپولیس بود و انتظار 
می رفت استقلال با اختلاف صدر نشین دور رفت یا قهرمان 

نیم فصل شود.
ولی همین مصاحبه های محمود فکری و آن عصبانیتی که 
او دارد باعث شد استقلال تمرکزش را از دست بدهد و در نقطه 
مقابل پرسپولیس آرام و بی سر و صدا از موانع عبور کرد و 

قهرمان نیم فصل شد.
قرار  از  دارم.  پیشنهاد  یک  استقلال  مدیران  به  من  حالا 
معلوم برای فکری جانشین هم تعیین کرده اند. اگر قرار 
است جانشین فکری سه هفته بعد از نیم فصل معرفی 
شود اشتباه است و همین نیم فصل تکلیف را یکسره کنید 
تا بازیکن و مربی و هوادار کار خود را بدانند. یا از فکری 
سفت و سخت همه حمایت کنید تا ادامه بدهد و دلش 
نلرزد و یا اگر منتظر دو سه نتیجه دیگر هستید که امیر 
قلعه نویی یا فرهاد مجیدی را بیاورید همین الان این کار 

را انجام دهید.
جواد نکونام قرار بود اول فصل بیاید استقلال ولی یک 
اتاق فکر آقایان مخالف تشکیل داده اند که فتح الله زاده 
و مجیدی و... در آن تصمیم گیرنده هستند. فتح الله زاده 
نمی گذارد تیم آرامش داشته باشد و اگر واقعا دلسوز 
به  را  باشگاه  فضای  جوری  یک  روز  هر  است  استقلال 

هم نریزد.
همین ها اجازه نداند جواد نکونام بیاید وگرنه جواد نکونام 
اگر می آمد و 5 سال تیم را دستش می  دادند او استقلال 
را به قهرمانی آسیا هم می رساند. لیاقت و شایستگی اش را 
هم دارد ولی باندی که برای استقلال نسخه می پیچد نمی 

خواهد استقلال بدون آن باند موفق شود.
نداد آن فصلی که صمد مرفاوی  باندی که اجازه  همان 
استقلال را به یک قدمی قهرمانی رساند این تیم به حقش 
برسد و در 5 هفته پایانی تیم را بهم ریختند تا استقلال با 

مرفاوی نتیجه نگیرد.
وزارت ورزش البته حسابش جداست. این باند وزارتی دو 
سه ماه بعد عید خواهند رفت و امیدواریم گروه بعدی که 
می آیند هردو باشگاه را به یک چشم ببینند. اما این گروه 
حاکم بدترین بلاها را سر استقلال آوردند. هر روز یک مدیر 

و هر روز یک بازی و هر روز یک هیات مدیره.
استقلال تا به آرامش مدیریتی نرسد نمی تواند به آرامش 
تیمی برسد و کاش چند بزرگتر استقلال دور هم جمع شوند 
و اجازه ندهند یک عده که منافع شان در گل آلود کردن 

فضاست، استقلال را بازیچه خود قرار دهند.
لطفا تکلیف سرمربی را همین حالا روشن کنید تا اگر قرار 
است مربی جدید بیاید از همین ابتدای نیم فصل دوم 
با تفکر خودش چند بازیکن بگیرد و استقلال را به سوی 

قهرمانی ببرد چون استقلال پتانسیل قهرمانی دارد.

دریچه ی فوتبالی

»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »بهروز غلامی«

 - شهید مدافع سلامت - را گرامی می دارد

طالقان  و  نظرآباد  مردم ساوجبلاغ، چهارباغ،  نماینده 
در مجلس با اشاره به کمبود انسولین در سطح کشور، 
گفت: یک شرکت دانش بنیان در نظرآباد اقدام به تولید 
مواد اولیه مورد نیاز انسولین کرده است؛ تمامی مراحل 
تولید مواد اولیه انسولین در این مجموعه بومی سازی 

شده است.
علی حدادی- نماینده مردم ساوجبلاغ، چهارباغ، نظرآباد 
و طالقان در مجلس شورای اسلامی، اظهارکرد: با توجه 
به تحریم های ظالمانه دشمن کشور مدتی با کمبود 
انسولین برای بیماران دیابتی مواجه شده بود که تکیه 
بر توان داخلی و دانش بومی منجر به تولید مواد اولیه 

انسولیه در نظرآباد-استان البرز شد.
طالقان  و  نظرآباد  مردم ساوجبلاغ، چهارباغ،  نماینده 
در مجلس شورای اسلامی با تأکید بر لزوم توجه به 
محققین و پژوهشگران، اظهارکرد: این اقدام از برکات و 
اثرات جمهوری اسلامی ایران است، تأکید بر خودکفایی 
و توجه به علم و دانش بومی از ابتدای انقلاب تا به 

امروز برقرار است.
این نماینده مجلس با اشاره به اینکه تا به امروز نیاز 
یادآور  می شد،  تأمین  واردات  محل  از  انسولین  به 
شد:شرکت تولیدی از ابتدای سال ۱۴۰۰ می تواند نیاز 

کشور را تأمین کند.
حدادی تصریح کرد: با ادامه این روند تا یک سال و نیم 
آینده نیازهای کشور برطرف خواهد شد و می توانیم به 
حوزه صادرات انسولین نیز ورود کنیم که بدون شک با 
ارزآوری خوبی را برای کشور به همراه دارد. وی در ادامه 
ضمن تشریح فعالیت های این شرکت دانش بنیان، 
بیان کرد: تمامی مراحل تولید مواد اولیه انسولین در 
این مجموعه بومی سازی شده است و اقدامی ارزشمند 

در راستای خودکفایی و استقلال به شمار می آید.
پژوهشی  فعالیت های  سایر  به  ادامه  در  حدادی 
دانشمندان و محققان اشاره کرد و افزود: همچنین در 
تولید  اولیه  در ساوجبلاغ مواد  برکت  دارویی  شرکت 
واکسن کووبرکت به همت ستاد اجرای فرمان امام)ره( 
تولید می شود که ظرفیت بسیار خوبی برای استان و 

کشور قلمداد می شود.

ضرورتِ افزایش اختیارات بانک ها  توسط 
وزارت اقتصاد

نماینده مردم ساوجبلاغ، نظرآباد و طالقان در مجلس 
 همچنین از ضرورتِ افزایش اختیارات بانک ها  توسط 
باید  اقتصاد  وزارت  گفت:  و  خبرداد  اقتصاد  وزارت 

اختیارات بانک های استان را افزایش بدهد و زمینه را 
برای تقویت و حمایت بانک ها از کارگاه های تولیدی 

را فراهم کند.
حدادی در حاشیه بازدید از چند واحد تولید قطعات 
خودرو که با حضور مدیرعامل ایران خودرو انجام شد 
در جمع خبرنگاران اظهارداشت: در سطح استان البرز 
بیش از 1٧0کارگاه و واحد تولیدی تولید قطعات خودرو 

فعال هستند.
وی با بیان اینکه جوانان با حضور خود در این عرصه 
گام خوبی در راستای خودکفایی برداشتند، افزود: در 
کارگاه های تولیدی استان قطعات خودروی جدید ایران 

خودرو نیز تولید می شود.
نماینده مردم ساوجبلاغ، نظرآباد و طالقان در مجلس 
شورای اسلامی با عنوان اینکه باید برای پویایی این 
شرکت ها در استان تلاش مضاعف انجام شود، بیان 
کرد: مسئولان دستگاه های اجرایی باید برای کمک به 
حل مشکلات این شرکت های تولیدی در کنار آنها قرار 

گیرند و مسائل آنها را مرتفع کنند.
حدادی خاطرنشان کرد: وزارت اقتصاد باید اختیارات 
بانک های استان را افزایش بدهد و زمینه را برای تقویت 

و حمایت بانک ها از کارگاه های تولیدی را فراهم کند.

مدیرکل هواشناسی استان البرز با بیان اینکه هشدار زرد 
جاده ای در استان البرز صادر شده است، گفت: سقوط 
بهمن و ریزش سنگ در محورهای استان پیش بینی 

می شود.
آرش بهاروند احمدی درخصوص وضعیت هوای استان 
البرز اظهارکرد: با توجه به پایداری جوی در استان هشدار 

سطح زرد جاده ای در استان صادر شد.
و  ابر  رشد  با  ساعات  برخی  در  اینکه  بیان  با  وی 

یخبندان روبرو خواهیم بود، افزود: با توجه به حجم 
برف باریده شده، احتمال سقوط بهمن و ریزش سنگ 
در محورهای کوهستانی و ارتفاعات استان پیش بینی 

می شود.
مدیرکل هواشناسی استان البرز با عنوان اینکه در این 
هفته کیفیت هوای استان سالم پیش بینی می شود، 
بیان کرد: در این هفته آسمان استان صاف تا قسمتی 

ابری و همراه با یخبندان پیش بینی شده است.

امکان صادرات انسولین تا یک ونیم سال آینده

خودکفایی در تولید مواد اولیه انسولین به همت محققان البرزی

هشدار زرد جاده ای در البرز صادر شد 

»البرز« چه خبر؟

فرمانده یگان حفاظت اداره منابع طبیعی و آبخیزداری 
باعث  چوب  قیمت  چندبرابری  افزایش  گفت:  البرز 
مادی  سود  کسب  برای  قاچاقچیان  فعالیت  افزایش 

بیشتر شده که این امر به ضرر جنگل ها تمام می شود.
ایسنا، سرهنگ  از  نقل  به  »دنیای هوادار«  گزارش  به 
فرامرز نیکزاد با اشاره به اینکه بخش کمی ازعرصه های 
طبیعی البرز را جنگل تشکیل داده و بیشتر این عرصه ها 
مرتع هستند، اظهار کرد: تمرکز عرصه های جنگلی البرز 
در شهرستان طالقان است که خوشبختانه از ابتدای سال 
تا کنون آتش سوزی در این جنگل ها گزارش نشده است. 
وی ادامه داد: نیروهای یگان حفاظت منابع طبیعی در 
گشت های مستمر، از وقوع حریق در عرصه های جنگلی 
افزود: طی چند سال  استان جلوگیری می کنند. وی 
شاهد  چوبی  مصنوعات  تولیدات  افزایش  با  گذشته 
افزایش تعداد کارخانه ها وکارگاه های چوب بری در نقاط 
مختلف استان به ویژه کرج بوده ایم. وی توضیح داد: 
بدون شک این واحدها برای ادامه فعالیت خود نیاز به 

مواد اولیه از جمله چوب های جنگلی دارند.
این مسئول با اشاره به اجرای تنفس جنگل در سال۹۶ 
ادامه داد: این طرح فرایند واردات چوب را با مشکل 
مواجه کرد و منجر به  افزایش چند برابری قیمت آن 
شد. وی توضیح داد: افزایش چند برابری قیمت چوب 
سود  کسب  برای  قاچاقچیان  فعالیت  افزایش  باعث 
مادی بیشتر شده که این امر به ضرر جنگل ها تمام 

می شود.

تعداد  به  روز  به  روز  متأسفانه  کرد:  تصریح  نیکزاد 
قاچاقچیان چوب اضافه و هم شیوه و شگرد جمع آوری 

چوب توسط آنها حرفه ای تر می شود.
فرمانده یگان حفاظت اداره منابع طبیعی و آبخیزداری 
البرز گفت: خوشبختانه نیروهای یگان حفاظت نقاط 
و  شناسایی  را  درختان  قطع  حیث  از  استان  بحرانی 
ورودی و خروجی شهرستان ها را به دقت رصد می کنند. 
وی ادامه داد: در حال حاضر مسیرهای قاچاق چوب 
در استان برای قاچاقچیان ناامن شده و در طول ماه 

چندین بار در مسیرهای مختلف ایست بازرسی گذاشته 
می شود.

سرهنگ نیکزاد گفت: مجوز قطع چوب را جهاد کشاورزی 
و مجوز حمل آن را منابع طبیعی صادر می کند به همین 
دلیل خودروهای حامل چوب باید هر دوی این مجوزها 

را داشته باشند.
این مسئول افزود: از ابتدای سال تا کنون ۲۲۲ اصله 
درخت قاچاق در استان کشف و شش پرونده در این 

خصوص به مراجع قضایی ارجاع داده شده است.

فرمانده یگان حفاظت منابع طبیعی البرز:

قاچاقچیان چوب روز به روز حرفه ای تر می شوند 

داود خسروجردی

 نویسنده میهمان
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جامعه درگذشت پدر شهید مدافع حرم، مرتضی مسیب زاده 
را به خانواده گرامی ایشان تسلیت عرض می نماییم

دنیای هوادار

حکم  شش ماه محرومیت برای عبدالکریم کاکاحاجی- مربی پرتلاش 
و زحمتکش کشتی فرنگی استان خوزستان و کشور، دستمزدی بود 

که در قبال چنددهه فعالیت این مربی به وی داده شد.
این محرومیت شب عید جای تمام هدایای نگرفته ای بود که تقدیم 
از این پس شاگردان  مربی پایه تیم های خوزستان و کشور شد. 
کاکاحاجی به خاطر خواهند داشت چه بسا حاصل سال ها رنج و 
سختی و پاداش آن ها بیشتر و بهتر از مربی شان نباشد که یک عمر 
با دست خالی و بدون چشمداشت برای ورزش زحمت کشید و در 
نهایت حکم محرومیت به پیشانی اش زدند تا مانع ورودش به تمام 

سالن های کشتی شوند.
به قول خودِ کاکا که می گفت جرم من این بود که حرف حق زدم؛ 
مگر حرف حق زدن و اظهارنظر، جرم است که بخواهند مرا به کمیته 
انضباطی بسپارند و محرومم کنند؟ اصلاً چرا باید کمیته انضباطی 
مرا احضار کند، چرا کسانی را احضار نمی کند که درصدد مهندسی 
انتخابات هستند؟ من ۱۵سال افتخار عضویت در تیم ملی را دارم. 
مخالفین من هم اگر رزومه ای در کشتی دارند رو کنند. روی سخنم 

با کسی است که سناریو محرومیت مرا نوشته است.
عضو اسبق تیم ملی کشتی فرنگی و یکی از چهره های شاخص 
این رشته ورزشی، درد دل و گلایه بسیار داشت.  از روزهای سخت 
برای موفقیت  در جبهه ها، تلاش  ایستادگی  و  و مقاومت  جنگ 
قهرمانان ریز و درشت تا به تیم ملی برسند و کسب افتخار کنند. 
می گفت می خواهند در مهد کشتی فرنگی اختلاف ایجاد کنند و 
فاتحه این ورزش را بخوانند، چرا باید انتخاباتی برگزار شود که از 
آن بوی مهندسی بیاید. آیا من که عمر و زندگی خودم را برای این 
ورزش گذاشته ام، نمی نباید از کسانی که عملکرد درستی ندارند و 
کارشان به کشتی لطمه می زند، انتقاد کنم؟ اگر این تفکر و تصور 
وجود دارد که امثال من حرف نزنیم و خاموس باشیم چرا باید به 
کمیته انضباطی بروم. مگر اظهارنظر یک کارشناس و دلسوز کشتی 
جرم است؟ قصه مشکلات کاکای کشتی حکایت بسیاری از مربیان 
زحمتکش رشته های مختلف ورزشی است که تنها به خاطر عشق و 
علاقه پای کار می آیند، بی آنکه توقع چندانی داشته باشند؛ افسوس 
که نهایتاً ممکن است چون پروانه در آتش کم لطفی ها بسوزند و 
خاکستر شوند. این مربی خوزستانی از بس کم لطفی دیده، قصد دارد 
شهر و دیار آبا و اجدادی را ترک کند. به قول خودش در اوج جنگ 
و مشکلات آن روزها با تمام وجود ایستاد، همان طور که دوستان 

و همسایه ها ایستادند اما اکنون از نیش و کنایه دوست و رفیق 
تاب ماندن ندارد و قصد دارد دزفول را ترک کند و صدها کیلومتر آن 
طرف تر زندگی تازه ای را آغاز کند. در این شهر بزرگ چه کسی خواهد 
یافت کاکاحاجی روزی سرآمد کشتی گیران هم وزن خود در کل کشور 
بود. فقط دزفولی ها و خوزستانی ها می دانند او چه اعجوبه ای بود که 
توانست سال ها در تیم ملی آقایی کند. افسوس که این شهر دزفول 
کم لطفی های زیادی به قهرمانانش می کند. محمدحسین وند، یکی 
دیگر از قهرمانان کشتی فرنگی است که با داشتن دو مدال طلای 
نوجوانان آسیا شب ها در لباس رفتگر، کوچه های شهرش را تمیز 
می کند. هرکجا رفته، کار گیرش نیامده و به ناچار پذیرفته رفتگر 
باشد، نه اینکه رفتگری بد است و صاحبان این شغل شریف مستحق 
سرزنش؛ حرف این است که حسین وند، هنوز در ابتدای راه زندگی 
قرار داد و در صورتی که حمایت شود می تواند برای کشور افتخارآفرین 
باشد؛ به قول خودش وقتی با دو طلای آسیا هیچ کجا تحویلش 
نمی گیرند چگونه می توان نوجوانان و نونهالان دیگر را برای حضور در 
عرصه ورزش و قهرمانی ترغیب کرد؟ آخرش می شوند حسین وند یا 

کاکاحاجی که حتی در شهر و دیار خود هم جایی ندارند.
وقتی می گوییم متولی باید در هر سفر و بازدید به میان جامعه 
آنان بشنود به این خاطر  از زبان  را  کشتی برود و اوضاع کشتی 
است که از نزدیک در جریان مشکلات و کاستی ها قرار می گیرد و 
تازه متوجه می شود سرچشمۀ مشکلات کجاست و چگونه می توان 
بر این مشکلات غلبه کرد، وگرنه با دیدن فرماندار و شهردار که آبی 
برای کشتی گرم نمی شود. کشتی وقتی بزرگ می شود و اعتبار پیدا 
می کند که نسبت به بزرگان این ورزش کم لطفی نشود. کسوت و 
احترام آن ها را حفظ کنند و رفاقت جای عداوت را بگیرد. امروز اگر 
کاکاحاجی را با ۱۵سال سابقه حضور در تیم ملی از رفتن به سالن 
محروم می کنند و متولی امر دست روی دست می گذارد و پادرمیانی 
کم لطفی  مورد  تا  برسد  فرا  دیگران  نوبت  فردا  بسا  چه  نمی کند، 
واقع شوند. امروز زندگی کاکاحاجی و حسین وند که هرکدام از 
نسل متفاوت کشتی هستند بی شباهت به هم نیست. هر دو از 
کم لطفی ها گله دارند و از این که مورد کم لطفی قرار گرفته اند چه 

تضمینی وجود دارد این مشکلات گریبان دیگران را نگیرد.

یک فعال اصلاح طلب گفت: آنچه که مسلم است 
جرمی  و  تخلف  داده  رخ  اتفاقی  که  است  این 
صورت گرفته است اینجاست که دستگاه قضایی 
باید در این باره شفاف سازی کند تا نسبت این 
جرم و دامنه و ارتباطش هم با نیروی مسلح و 
شائبه هایی که با اشخاص دیگر مطرح است پاسخ 
داده شود تا به هر حال جامعه و افکار عمومی هم 

تکلیفشان را با این نوع پرونده ها بداند.
دبيركل مجمع ايثارگران گفت: نوع برخوردی که 
اکنون با پرونده عیسی شریفی، قائم مقام قالیباف، 
شهردار پیشین تهران، شاهد آن هستیم با اتفاقی 
متفاوت  دیدیم  کرباسچی  دوره شهرداری  در  که 
است. با اتفاق دوران آقای کرباسچی، یک سریال 
عیسی  پرونده  مورد  در  اما  ساختند  تلویزیونی 
شریفی حتی یک کلیپ هم بازنشر نشده که قضیه 

چه چیزی بوده و به کجا رسیده است.
»جواد امام«، چهره سیاسی اصلاح طلب در پاسخ 
به این سوال که چرا به تخلفات عیسی شریفی، 
قائم مقام قالیباف در شهرداری، به صورت شفاف 
بررسی نمی شود و چرا اینقدر حاشیه امن دارد؟ 
به خبرنگار نواندیش گفت: بنده در جریان جزییات 
هم  رسیدگی  مقام  در  و  نیستم  شریفی  پرونده 
نبوده ام اما فکر می کنم که باید مدعی العموم 
پرونده  این  به  چراکه  بدهد  را  سوال  این  پاسخ 
رسیدگی کرده است و نیاز بود با شفافیت به آن 
می پرداخت و به ابهامات پاسخ می داد تا برخی 

شائبه ها از بین می رفت.
او وظیفه شهرداری تهران را در این باره مهم تلقی 
کرد و گفت: به هر حال شهرداری تهران یکی از 
بنابراین  پرونده است  این  نفعان و مدعیان  ذی 
اتفاقاتی که رخ داده به واسطه مسئولیتی که در 
نظر می  به  است.  بوده  داشته  برعهده  شهرداری 
این  به  نسبت  تاکنون  تهران  شهرداری  که  رسد 
موضوع، آنگونه که باید به صورت شفاف عمل و 
اقدام می کرد، عمل نکرده است البته به نظر می 
رسد ملاحظاتی را هم در نظر گرفته اند چه آنکه 
آقای قالیباف، در حال حاضر رئیس مجلس است 
با  این پرونده  بود  و اصطکاک هایی که ممکن 

نیروهای مسلح قرار بگیرد.
مديرعامل بنياد باران عنوان کرد: آنچه که مسلم 
است این است که اتفاقی رخ داده تخلف و جرمی 
صورت گرفته است اینجاست که دستگاه قضایی 

باید در این باره شفاف سازی کند تا نسبت این 
جرم و دامنه و ارتباطش هم با نیروی مسلح و 
شائبه هایی که با اشخاص دیگر مطرح است پاسخ 
داده شود تا به هر حال جامعه و افکار عمومی هم 

تکلیفشان را با این نوع پرونده ها بداند.
باورم که هر  این  بر  بنده  کرد:  تاکید  امام  جواد 
چه ما بیشتر با این نوع موضوعات شفاف برخورد 
کنیم هم جامعه تکلیفش مشخص است و هم با 
آبروی اشخاص و شأن و اعتبار دستگاه ها کمتر 

اصطکاک پیدا می کند.
وى با بیان اینکه اگر این پرونده به یک سرانجامی 
برسد هم بسیاری از ابهامات برطرف می شود و هم 
اینکه مردم امیدوار می شوند به این که دستگاه 
قضا عادلانه کار می کند، ابراز کرد: بخش دیگر این 
است که به هر حال در این موضوع با توجه به 
عدد و رقم هایی که مطرح می شود و با پرونده 
هایی که در گذشته در همین حوزه مطرح بوده، 
نوع برخوردی که شاهد آن هستیم با اتفاقی که در 
دوره شهرداری کرباسچی دیدیم متفاوت است. با 
اتفاق دوران آقای کرباسچی، یک سریال تلویزیونی 
ساختند اما امروز به نظر می رسد که پرونده عیسی 
شریفی قائم مقام قالیباف به اندازه یک کلیپ هم 
بازنشر نشده که قضیه چه چیزی بوده و به کجا 
رسیده و این عدد و ارقام به چه معناست و دامنه 
این پرونده تا کجاست و چه افراد دیگری در این 
پرونده دخیل هستند. به هر حال باید در این باره 

شفاف سازی صورت گیرد.
سازی  شفاف  پرونده  این  در  اگر  داد:  ادامه  او 
صورت نگیرد اساسا دستگاه ها و سازمان های 
مجری و هم ناظر و هم کارگزاران نظام زیر سوال 
هستند مگر اینکه به صورت دقیق و واضح بیایند 
مشخص و اعلام کنند ابعاد این پرونده چه بوده 
است اما اگر این شفافیت صورت نگیرد باید به 
افکار عمومی حق بدهیم که نسبت به همه چیز 

بدبین شود.
محمدجواد  گذشته  روزهای  طی  است  گفتنی 
نامه ای  در  تهران  شهر  شورای  عضو  حق شناس، 
خطاب به اعضای شورای شهر و شهرداری تهران 
به   شهرداری  ارشد  مقام  یک  فساد  چرا  نوشت: 
صورت غیرشفاف در قوه قضاییه بررسی می شود؟! 
این یکی از چندین پرسشی است که محمدجواد 

حق شناس در این نامه مطرح کرده است.

مربی پیشین تیم ملی کشتی شش ماه محروم شد؛

دستمزد کاکای کشتی را هم دادند!
»جواد امام«: 

در مورد کرباسچی سریال 
تلویزیونی ساختند اما پرونده قائم 

مقام قالیباف دریغ از یک کلیپ!

دیدگاه سوژه

محمدرضا کاظمی

 نویسنده و روزنامه نگار

در حالی که قیمت کاغذ در بازار آزاد روز شنبه با افزایش ۴۰هزارتومانی 
همراه بود،  صبح دیروز دوباره این کالا با ۴۰هزارتومان افزایش، به بندی 
از تسنیم،  به نقل  به گزارش »دنیای هوادار«  ۵۹۰هزارتومان رسید. 
قیمت ها در بازار آزاد کاغذ یک شبه دچار افزایش قیمت ٤0هزارتومانی 
شده است.  درحالی  که هر بند کاغذ چاپ و تحریر روزشنبه با افزایش 
٤0هزارتومانی نسبت به هفته گذشته قیمت گذاری شد ، روزگذشته نیز 
دوباره این نوع از کاغذ با افزایش ٤0هزارتومانی به بندی 5٩0هزارتومان 
افزایش یافته است. افزایش قیمت 80هزارتومانی کاغذ ظرف دو روز 
نخست هفته جاری درحالی اتفاق افتاده است که در ماه های گذشته 
نیز قیمت کاغذ حدود 100هزارتومان با افزایش نسبت به قبل همراه بوده 
است. به عبارت بهتر تا قبل از دی ماه سال جاری هر بند کاغذ چاپ 
و تحریر بین 3٧0 تا ٤00هزارتومان قیمت گذاری می شد،  اما با توقف 
توزیع کاغذ دولتی و ورود ناشران به بازار رکود یک ساله این بازار بر هم 
خورد و تاجران قیمت ها را بالا بردند،  با از سرگیری توزیع کاغذ یارانه ای 

اما باز قیمت ها به وضع سابق بازنگشت. حالا نیز قیمت ها یکباره سربه 
فلک کشیده است. حال سوالی که مطرح می شود این است که این 
قیمت ها تا چه اندازه واقعی هستند؟ آیا این گفته برخی کارشناسان 
بازار که قیمت کاغذ در یکساله گذشته غیرواقعی و ضررده برای تاجر 
بوده و حالا به قیمت واقعی نزدیک شده است،  صحت دارد؟, یا به باور 
گروه دیگری از تاجران قیمت های فعلی غیرواقعی و از سر زیاده خواهی 
تاجران و واردکنندگان این بازار است؟ احمد شریفان- نائب رئیس اتحادیه 
فروشندگان کاغذ و مقوا در این زمینه می گوید:  دلیل افزایش قیمت یک 
شبه در بازار کاغذ چیزی نیست جز جنگ روانی. متأسفانه در کشور ما 
بازار تابع جنگ روانی است و بیش ازاینکه از تغییرات در کشور خودمان 

تاثیر بگیرد،  از تغییرات در کشورهای دیگر تأثیر می گیرد.
وی ادامه داد: البته چندی پیش در بازار شایع شد که قیمت هر بند 
کاغذ در کشور مقصد ٢00دلار افزایش یافته است،  موضوعی که صحت 

و سقم آن هنوز مشخص نشده است.

 آیا زیاده خواهی تاجران کاغذ را به ٥90هزارتومان رساند؟ 

غــــــوغای قـــــیمت ها در بـــــازار کــــاغذ

بازار کاغذ
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شتی درمانی البرز دانشگاه علوم پزشكی و خدمات بهدا
مرکزپزشكی، آموزشی ودرمانی شهید رجایی

 

 Welcome to آلبوم پراگرسیو راک به دنیای ماشین خوش آمدی \ خیلی دیر
از پروژه آنتی متر Antimatter است. آنتیمتر  the Machine / Too Late اثری 
 Mick Moss آلترناتیو راک میک موس Antimatter )به معنای ضدماده( پروژه 
آهنگساز، خواننده، ترانه سرا و نوازنده مشهور بریتانیایی است. این پروژه از سال 
۱۹۹۷ با همکاری دانکن پترسون Duncan Patterson آغاز شد و تاکنون ۷ آلبوم 

استودیویی منتشر کرده است.
 A Dream For the این آلبوم دومین ای پی این پروژه، بعد از رویایی برای فرد نابینا
Blind است که در سال ۲۰۰۲ منتشر شد. این آلبوم مجموعه ای از دو ای پی اصلی 
این پروژه در سال های ۲۰۱۴ و ۲۰۱۶ است. قطعه به دنیای ماشین خوش آمدی 
اثری از گروه پینک فلوید Pink Floyd است. این قطعه اولین بار در آلبوم جاودان 
کاش اینجا بودی Wish You Were Here منتشر شد. این ای پی شامل دو بخش 
است، بخش اول آن Welcome to the Machine شامل قطعه ای هم نام آلبوم به 
 )Redemption و رستگاری Killer همراه دو اجرای زنده از آثار گذشته گروه )قاتل
است و بخش دوم Too Late نیز شامل قطعاتی آکوستیک از اولین ای پی 
استودیویی Antimatter در سال ۲۰۱۴ است. این ای پی تجربه دلنشین دیگر از 
پروژه آنتیمتر است و در آن شاهد تنوعی از فضاهای مختلفی است که این پروژه 

و مغز متفکر آن قادر به خلق آن ها است.

Welcome to the Machine / Too Late
::  آنتیمتر ::  

در بخشی از نقد و بررسی فیلم به قلم James Berardinelli - جیمز براردینِلی، 
آمده است: در بخش عمده ای از »سرزمین« »رابین رایت« تنها انسان روی صحنه 
است اما گفتن اینکه او تنها است ناعادلانه است. در واقع صحنه هایی هستتند 
که عظمت منظره کوه های افسارگسیخته و رام نشده راکی امکان دارد نه تنها 
شخصیت فیلم و روایت، بلکه حتی برداشت مخاطب ازفیلم را هم در هم 
شکند. با چرخش هایی قابل تامل و اندکی بیش از حد جدی، سرزمین داستان 
سفر زنی از اندوهی وصف ناشدنی تا ترمیم و بهبود است. اگر لحظاتی در فیلم 
باشند که به نظر برسد عناصر صحنه زورکی و با اعمال قدرت در آن جا قرار داده 
شده اند می توان به خاطر بازی دقیق رایت و اطمینان از ویژگی های کارگردانی 
اولیه او، آن ها را به دیده اغماض نگاه کرد.  فیلم با شخصیت رایت، »ادی«، که 
با غمی عظیم دست و پنجه نرم می کند آغاز می شود. ما با جزئیات آشفتگیش 
آشنا نمی شویم )این جزئیات به مرور و به صورت کلی در ٩0دقیقه آینده فاش 
می شوند( اما متوجه می شویم که او نزدیکترین و عزیزترین افراد به خودش را 
از دست داده است و علی الرغم کمک های خیرخواهانه خواهرش، » اما « با 
بازیگری » کیم دیکنز «، او نمی تواند راهی به جریان عادی زندگی بیابد. راه حل 
نامرسوم او برای این مشکل خرید تکه ای زمین دور افتاده از بشریت و انتقال 
زندگیش به یک کابین کوچک که حتی لوله کشی آب و برق هم ندارد است و...

Land –  سرزمین
::   رابین رایت  ::

فلزی،  اسماعیل  ترجمه محمد  و  پروس  دیل  نوشته  رابطه  موتور  مغز،  کتاب 
نظریه ای کاربردی برای سیستم عصبی است. این اثر در تلاش است تا به این 
سوال، پاسخ دهد: مغز آدمی و باقی قسمت های سیستم عصبی در اصل چه 

کاری انجام می دهند؟
تمام  و ذهن  است  بوده  فلسفه غرب مطرح  در  از سوالاتی که همیشه  یکی 
اندیشمندان را به خود درگیر کرده است این است: انسان چگونه به کمک حواس 
خود دنیای واقعی را می شناسد؟  نظرات مختلفی هم در پاسخ به این سوال مطرح 
شده است: مثلا دکارت و بیکن معتقد بودند که شناخت مطلق از دنیای واقعی 
امکان پذیر است. اما هیوم و کانت نظر دیگری داشتند. آن ها بر این اعتقاد بودند 
که دنیای واقعی از دسترس شناخت انسان دور است. به بیان دیگر انسان فقط 
به طور غیرمستقیم می تواند جهان را بشناسد. نظرات همینطور ادامه یافتند و 
هرکسی درک و دریافت خودش را از این مساله بیان کرد... دیل پروس در کتاب 
مغز، موتور رابطه در تلاش است تا طرز کار و نحوه عمل سیستم عصبی برای 
حل مسأله معکوس را روشن کند. نظریه او به همان سوال ابتدایی این متن 
پاسخ می دهد: غز آدمی و باقی قسمت های سیستم عصبی در اصل چه کاری 
انجام می دهند؟ همچنین در پایان کتاب به شرح معایب و نارسایی های سایر 

نظریه هایی می پردازد که تاکنون در مورد کارکرد سیستم عصبی مطرح شده اند.

مغز، موتور رابطه- دیل پروس
::  ترجمه: محمداسماعیل فلزی   ::

کتابفیلم موسیقی

»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »حبیب یغمایی«فرهنگی
 - محقق، نویسنده و شاعر معاصر فقید - را گرامی می دارد

بشنویم | ببینیم | بخوانیم

کارگزار تبلیغاتی باشگاه استقلال که هیچ تخصصی در 
کارگزاری تبلیغات ندارد، ناچارا هر هفته لوگوی خود را گل 
درشت روی پیراهن استقلال می زند. چون هنوز نتوانسته 

تبلیغ مناسبی برای فضای روی پیراهن تیم بگیرد!
پول  ارزش  احتساب  با  استقلال  و  »های وب«  قرارداد 
در بازار امروز رقم ناچیزی دارد اما این کارگزار که عقد 
انجام شده،  قراردادش هم بدون رعایت ضوابط مزایده 
تمام فضاها و پتانسیل تبلیغاتی باشگاه را به انحصار خود 
درآورده بی آنکه بتواند برای باشگاه درآمدزایی مناسبی 

داشته باشد.
البته کارگزار تلاش کرده با استفاده از یک گرافیست و 
اضافه کردن رنگ و لعاب به چهارتا پوستر اینستاگرامی 

و تلگرامی خودش را حرفه ای و کارآمد نشان دهد، اما 
قراردادی که به جز رقم اولیه اش هیچ ارزش افزوده ای 
برای آبی ها نداشته، نشان از ناتوانی مدیران »های وب« 

است.
برای  سودآوری  و  برندسازی  در  که  شرکتی  چرا  اما 
کارفرمایش این قدر ناتوان است، ناگهان 1٤ میلیارد به 
حساب رقیب استقلال می ریزد و پنجرۀ نقل و انتقالات 
پرسپولیس را باز می کند؟ بسیاری مردم ها وب را به 
شناخته  پرسرعت  اینترنت  دهنده خدمات  ارائه  عنوان 
اند. اما این شرکت در واقع به عنوان طرف قرارداد وزارت 
ارتباطات، مجری طرح اینترنت روستایی است. طرحی 

بزرگ با بودجه هنگفت دولتی!
پروژه  برای گرفتن چنین  طبیعی است که هر شرکت 
ای حاضر به معامله است! با قطعی شدن حکم پرونده 
»ماریو بودیمیر«، نقل و انتقالات پرسپولیس دوباره به 
محاق رفت و پنجره شان بسته شد. اینجا بود که »وزیر 
ارتباطات« در تماسی با های وب از مدیرانش خواست 1٤ 
میلیارد تومان به حساب پرسپولیس واریز کنند تا رقیب 
استقلال در آستانه ی فصل نقل و انتقالات پنجره  اش باز 
باشد و دست خالی از بازار برنگردد! جالب است درحالی که 

استقلال حتی یک زمین تمرین مناسب ندارد، اسپانسر 
به حساب رقیبش  قرارداد  باشگاه بی حساب و کتاب 
پول واریز می کند تا عملا برای نیم فصل دوم توی کار 

استقلال بگذارد!

فیلم »آوا« به تهیه کنندگی مشترک سعید دادگر و لیلا 
بلوکات آماده نمایش شد.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از روابط عمومی پروژه؛ 
و  کریمی  ساسان  کارگردانی  و  نویسندگی  به  آوا  فیلم 

تهیه کنندگی سعید دادگر و لیلا بلوکات پس از پایان مراحل 
فنی آماده پخش بین المللی شد.

هانا کامکار، محمود نظر علیان، سهی بانو ذوالقدر، مهسا 
اقبالی، آرام یوسفی نیا، با حضور فرزانه نشاط خواه، رابعه 

مدنی و مصطفی پروین و با حضور افتخاری بیژن کامکار در 
این فیلم نقش آفرینی کرده اند.

در خلاصه این داستان آمده: آوا بعد سال ها پدر هنرمند و 
گوشه گیرش را که بر اثر تحولات دهه شصت و ممنوعیت های 
موسیقی دچار بحران روحی شده بود پیدا می کند. او مثل 
پدر، هنرمند است و در حال جنگ با تابوهای اجتماعی امروز 

و ترس دائم در داشتن سرنوشتی مشترک با پدر....

چرا »های وب« حریف را شارژ می کند؟

کارگزار یا توی کار گذار!؟

نقطه  نظر

هنر هفتم

جهان سینما

خارجی  مهمان  اولین  جری«  و  »تام 
سینمای چین

جری«  و  »تام  جدید  فیلم-انیمیشن 
از  پس  خارجی،  فیلم  اولین  عنوان  به 
تعطیلات سال نوی چینی در این کشور 

اکران عمومی خود را آغاز می کند.

احتمال نمایش »لاله« از 13 اسفندماه
اکران فیلم سینمایی »لاله« که قرار بود هفته 

قبل روی پرده بیاید، به روزهای آینده موکول 
مدیرعامل   - سرتیپی  علی  است.  شده 
فیلمیران و پخش کننده این فیلم گفت: 

در  »لاله«  فیلم  ماه  ۱۳اسفند  از  احتمالاً 
سینماها نمایش داده خواهد شد و توجه به زمان 

اکران این فیلم، شاید »لاله« را بتوان یکی از فیلم های اکران 
نوروزی نیز دانست.

»مرد فراری« استفن کینگ در راه سینما 
»ادگار رایت« کارگردانی اقتباسی جدید از 
رمان »مرد فراری« نوشته »استفن کینگ« 

را بر عهده گرفت.

۱۵ کمپانی ایرانی در بازار فیلم اروپا
۱۵ نهاد و کمپانی سینمایی ایران در دوره 
جدید بازار فیلم اروپا حضور خواهند داشت 
یکمین  و  هفتاد  برگزاری  جریان  در  که 

جشنواره فیلم برلین برپا می شود.

مجید صالحی بازیگر »برف آخر« شد
با قطعی شدن حضور مجید صالحی در 
تازه ترین فیلم امیرحسین عسگری، لیست 

بازیگران این پروژه سینمایی تکمیل شد.

محمد حیرانی

 نویسنده و روزنامه نگار

لیلا بلوکات »آوا« را تهیه کرد
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ورزشی »دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »علی پروین«

 - پیشکسوت فقید والیبال - را گرامی می دارد

باشگاه کارگران مسابقات پرورش اندام، یادواره سردار دل ها برگزار می کند؛

فعالیت های بدنی اصلی ترین نیاز جامعه امروزی

پرورش اندام

در پی تحولاتی که اخیراً در هیأت ورزش کارگری استان اصفهان 
صورت گرفته است، قاسم ستاری-رئیس انجمن ورزش کارگری 
استان اصفهان، از برگزاری نخستین دوره مسابقات بدنسازی و 

پرورش اندام کارگری استان اصفهان خبر داد.
 ستاری با اعلام این خبر اظهار کرد: با برنامه ریزی های انجام 
شده انجمن بدنسازی و پرورش اندام کارگری استان به ریاست 
آرش اسکندری که از جمله قهرمانان نامدار این رشته درجهان 
محسوب می شود، نخستین دوره مسابقات بدنسازی و پرورش 

اندام کارگری استان اصفهان را تحت عنوان )یادواره سردار دل ها، 
شهید والامقام حاج قاسم سلیمانی( برگزار می کند.

وی تصریح کرد: این مسابقات از روزجمعه- هشتم اسفندماه و 
همزمان با سالروز میلاد مسعود مولای متقیان، حضرت علی)ع( 
و بزرگداشت مقام مرد و روز پدر، در رشته های فیزیک، فیزیک 
کلاسیک، بادی کلاسیک، بادی بیلدینگ و بادی بیلدینگ 
جوانان ویژه آقایان و در دو رده سنی جوانان و بزرگسالان را 
در مجموعه ورزشی آزادی واقع در منطقه خوراسگان اصفهان 

برگزار می شود.
رئیس هیأت ورزش کارگری استان اصفهان با اشاره به اینکه 
کلیه پروتکل های بهداشتی در این دوره از مسابقات، درنظر 
گرفته شده و اجرا می شود، افزود: کلیه شرکت کنندگان باید 
دارای تست pcr باشند، مضاف بر اینکه این مسابقات بدون 

حضور تماشاگر برگزار خواهد شد.
سازمان های  از  لازم  مجوزهای  کلیه  اظهارکرد:  ادامه  در  وی 
ذی ربط برای برگزاری این دوره از مسابقات اخذ شده است و 

این مسابقات زیر نظر هیأت پزشکی ورزشی استان و با حضور 
اورژانس، آمبولانس و نیروی انتظامی برگزار خواهد شد.

وی افزود: سالن برگزاری مسابقه بر اساس استانداردی که از 
طرف مسئولان دانشگاه علوم پزشکی استان اعلام شده است 
قبل از برگزاری هر مسابقه به صورت کامل گندزدایی و ضدعفونی 
می شود و فاصله فیزیکی به طور کامل برای شرکت کنندگان در 
این مسابقات رعایت می گردد و کلیه حاضران در مسابقه با 

ماسک و دستکش در سالن حضور خواهند یافت.
ستاری به هدف برگزاری این دوره از مسابقات اشاره کرد و یادآور 
شد: فعالیت های بدنی یکی از اصلی ترین نیازهای جامعه ما 
است و در هیأت ورزش کارگری نیز تلاش می  شود فرصت های 
زیادی برای ورزش کارگران ایجاد کنیم، چرا که هدف فدراسیون 

ورزش کارگری توسعه ورزش سلامت محور است.
وی خاطر نشان کرد: با تلاش های انجام شده توسط آرش 
اسکندری- قهرمان بدنسازی کشور و رئیس انجمن بدنسازی 
و پرورش اندام هیأت ورزش کارگری استان از سوی حامیان 

مالی ورزش کارگری که همواره برای مشارکت در امر برگزاری 
این مسابقات پیشقدم می شوند، مبلغی جذب شده است که به 
نفرات برتر هر رشته، علاوه بر اهداء جوایز نقدی، مدال و احکام 
مکمل هائی که مورد تأیید فدراسیون بدنسازی و پرورش اندام 

جمهوری اسلامی ایران نیز واقع شده، اعطاء می شود.

گوشه و کنار

نواک جوکوویچ قهرمان تنیس آزاد استرالیا شد.
مرحله فینال تنیس آزاد استرالیا امروز در بخش مردان بین نواک جوکوویچ مرد شماره 

یک جهان و دنیل مدودوف روسی برگزار شد.
این ۲ ستاره تنیس امروز برای هشتمین بار به مصاف هم رفتند که در نهایت 
جوکوویچ با برتری ۳ بر صفر به عنوان قهرمانی رسید. نواک جوکوویچ در ست 
نخست با امتیاز ۷ بر ۵ پیروز شد. وی در ست دوم و سوم به ترتیب ۶ بر ۲ و ۶ بر ۲ 
پیروز شد تا برای هجدهمین بار عنوان قهرمانی گرنداسلم و نهمین قهرمانی تنیس 

استرالیا را کسب کند.
جوکوویچ بعد از قهرمانی راکت گران قیمت خود را به سمت تماشاگران پرتاب کرد تا 
به این ترتیب خوشحالی خود را نشان دهد. روز گذشته در بخش زنان، نائومی اوساکا 

به عنوان قهرمانی رسید.

فدراسیون شطرنج صبح دیروز )یکشنبه( اعلام کرد که صبورا الوندی به عنوان سرپرست 
خزانه داری منصوب شده است.

در حکم الوندی آمده است:»احتراماً نظر به تخصص و تعهد سرکار در امور مالی 
و حسابداری و همچنین هماهنگی های به عمل آمده با معاونت محترم توسعه 
مدیریت منابع وزارت ورزش و جوانان، به موجب این ابلاغ به سمت سرپرست 

خزانه داری فدراسیون شطرنج منصوب می شوید«.
این سومین تغییر در روزهای اخیر در فدراسیون شطرنج است. چند روز قبل لیلا 
زکی زاده به عنوان نایب رئیس بانوان و خاطره عزیزی به عنوان کارشناس خبره منصوب 

شده بودند.
فدراسیون شطرنج از اسفند ٩8 با سرپرستی فرهاد نیکوخصال اداره می شود. قرار بود 
انتخابات فدراسیون پاییز امسال برگزار شود، اما به تعویق افتاد و پس از آن نیز با 
توجه به گذشت شش ماه از ثبت نام قبلی، مجدداً نام نویسی از نامزدها صورت گرفت. 

این ثبت نام مجدد حاشیه هایی را نیز به دنبال داشت.
هادی ساعی که چندی پیش به خاطر درگیری با دبیر سازمان لیگ یک سال محروم 

شده بود، در مرحله نهایی لیگ برتر بازهم در سالن آفتابی شد.
هادی ساعی که بعد از این اتفاقات مورد انتقادات زیادی هم قرار گرفت و در ظاهر 
حکم محرومیت را پذیرفت، اعتراض خود را به کمیته انضباطی فدراسیون ارائه 
کرد. اما اتفاقی که دیروز همه را متعجب کرد، حضور ساعی در جریان مرحله نهایی 

لیگ برتر بود!
مدیرفنی تیم ملی تکواندو با وجود اعلام عمومی محرومیت یک ساله اش، بازهم 
در سالن بود و روی سکوها نظاره گر مسابقات شد. این اتفاق نه تنها تعجب رسانه 
ها را در پی داشت، بلکه باعث قهر و گویا استعفای دبیر سازمان لیگ هم شد. حالا 
باید دید کمیته انضباطی چه تصمیمی در قبال محرومیت یک ساله هادی ساعی 

خواهد گرفت.

فدراسیون شطرنج روی ریل تغییرجوکوویچ فاتح گرنداسلم ملبورن شد
محرومیت ساعی ملغی شد!؟

در حاشیه

بازیکنانش  با  سرمربی استقلال روز گذشته در گفت وگو 
صحبت های عجیب و مهمی را بر زبان آورد؛ او گفته احساس 
می کند مشکل باشگاه برای عدم پرداخت پول خودش است!

با وجود اینکه بعد از حمایت از فکری و حضور ستاره های 
بزرگ استقلال در تمرین پیش بینی می شد ارامش به این 
تیم برگشته و شرایط برای ادامه کار بهتر خواهد شد، اما ظاهرا 

حواشی نمی خواهد دست از سر استقلال بردارد. 
مدت ها است بازیکنان استقلال نسبت به شرایط مالی باشگاه 
و عدم پرداخت مطالبات شان گلایه دارند. در این خصوص 
هیات مدیره باشگاه استقلال بارها تاکید کرده که مشکلات را 

حل می کند اما هنوز هیچ اتفاقی رخ نداده است.
باشگاه دلخور  از مدیران  بازیکنان استقلال که  رو  این  از 
هستند، امروز در محل تمرین خواهان برگزاری جلسه ای 

استقلال  بازیکنان  شدند.  تیم  سرمربی  فکری  محمود  با 
مشکلات خود، کمبودها و مسائل درون تیمی را با فکری 
مطرح کردند و سرمربی آبی ها نیز بعد از شنیدن حرف های 

شاگردانش صحبت های عجیبی را بر زبان آورده است. 
سرمربی استقلال که خودش هم بابت مشکلات مالی به 
ستوه آمده، به بازیکنان اعلام کرده که چندین بار با مدیران 
باشگاه در این خصوص حرف زده اما هنوز نتیجه ای نداشته 
است. فکری خطاب به شاگردانش گفته که احساس می کند 
تا زمانی که خودش بالای سر تیم است، پولی به بازیکنان 
دست  روی  را  پاکی  آب  جمله  این  با  و  نشود  پرداخت 
شاگردانش ریخته است: »اگر مشکل من هستم، می روم تا 

شما پولتان را بگیرید.«
فکری در جلسه با بازیکنان استقلال از وعده های محقق نشده 

مدیران باشگاه درباره پرداخت پول حرف زد. او از قول مدیران 
باشگاه اعلام کرد که چندین بار گفته اند برای حل مشکلات 

تلاش می کنند اما بازهم اتفاقی نمی افتد.
وقتی بازیکنان استقلال صحبت های محمود فکری را در 
خصوص احتمال جدایی اش شنیدند، خطاب به سرمربی 
تیم اعلام کردند که اگر مدیران باشگاه می خواهند به این 
رویه ادامه بدهند، فکر دیگری کنند. هدف بازیکنان استقلال 
این است که حضور در تمرینات را تحریم کنند که در این 
می خواهند  خودشان  هرطور  کرده  اعلام  فکری  خصوص 
و  باشگاه  و  استقلال  حرمت  باید  ولی  بگیرند  تصمیم 

هواداران را حفظ کنند.
با  تماس  در  استقلال  بازیکنان  برخی  جلسه  این  از  بعد 
مدیرعامل و رییس هیات مدیره خواهان حضور آنها در محل 
تمرین شدند تا مشکلات را در میان بگذارند. مساله ای که باید 

دید محقق می شود یا خیر.
به نظر می رسد مشکلات استقلال به حدی رسیده که بازیکنان 
نیز نمی توانند تاب بیاورند و شاید در روزهای آینده شاهد 

اتفاقات عجیب تری در این باشگاه نیز باشیم.

اصغر قلندری

  نویسنده و روزنامه نگار

در حاشیۀ جلسه عجیب فکری با بازیکنان؛

اعتصاب در راه است؟
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»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »عباس نواصرزاده«ورزشی

 - پیشکسوت فقید فوتبال - را گرامی می دارد

معتمدی: دیدار رده بندی لیگ هندبال قطعاً زیبا خواهد بود 
سرمربی تیم هندبال تأسیسات دریایی گفت:دیدار رده بندی لیگ برترهندبال قطعاً 

زیبا خواهدبود و باید ببینیم کدام تیم بهتر بازی می کند.مهسا معتمدی پس 
ازشکست تیمش برابر شهیدشاملی کازرون در لیگ برتر هندبال، گفت: 

بازی زیبایی بود و به کازرون تبریک می گویم خیلی خوب از موقعیت ها 
استفاده کردند و توانستند نتیجه ایده آل خود را به دست آوردند.

برگزاری جلسه دفاع کشتی گیران متخلف در نادو
دو تن از سه کشتی گیری که اخیرا تست دوپینگ شان مثبت شده، امروز 

در محل ستاد ملی مبارزه با دوپینگ دفاعیات خود را در همین پرونده 
اعلام خواهند کرد. در پی تست های به عمل آمده دوپینگ در 

مسابقات لیگ برتر و انتخابی تیم ملی، نمونه سه کشتی گیر آزاد 
و فرنگی مثبت بود.

ولاسکو به خواست خودش از ایران نرفت
دبیر اسبق فدراسیون والیبال با تأکید بر اینکه باید دپارتمان تشکیل شود 

گفت: متأسفانه افرادی در رأس امور قرارمی گیرند که ازجنس کار 
نیستند. پیشکسوت والیبال ایران افزود: یکی از معایب بزرگ این بود 

که نباید ولاسکو را به راحتی از دست می دادیم.او بسیار به والیبال 
ایران خدمت کرد. ولاسکو به خواست خودش از ایران نرفت.

فینال و رده بندی لیگ برتر هندبال بانوان امروز برگزار می شود
امروز در فینال لیگ برتر هندبال بانوان دو تیم اشتادسازه مشهد و شهید شاملی 

کازرون به دیدار یکدیگر می روند. دربازی پایانی لیگ برتر هندبال بانوان، 
امروز از ساعت۱۶ دیدار فینال بین نماینده مشهد و کازرون درسالن شهید 

قاسم سلیمانی فدراسیون هندبال برگزار می شود. پس از این مسابقه 
مراسم اختتامیه لیگ برتر هندبال بانوان برگزار می شود.

تمجید سایت فدراسیون جهانی والیبال از سعید معروف
سایت فدراسیون جهانی والیبال در گزارشی از سعیدمعروف- کاپیتان 

شده  ایران  والیبال  توجه  قابل  پیشرفت  باعث  که  ایران  تیم 
است،تمجید کرد. سایت فدراسیون جهانی والیبال تاکید کرد: 

کاپیتان و پاسور تیم ملی والیبال ایران درمسیری که خودش 
طراحی کرده است، حرکت می کند.

سردیس کاپیتان فقید تیم ملی بسکتبال ساخته می شود
با پیشنهاد رامین طباطبایی- رئیس فدراسیون بسکتبال قرار است سردیس 

کاپیتان فقید تیم ملی مرحوم آیدین نیکخواه بهرامی ساخته شود تا 
در موزه ملی ورزش نگهداری شود. پیشنهاد رامین طباطبایی در 

مراسم رونمایی اخیر از سردیس قهرمانان و مدال آوران ورزش ایران 
به رضا صالحی امیری مطرح شد که مورد استقبال وی قرار گرفت.

شعبانی: شب و روز به المپیک فکر می کنم
مدعی وزن ۹۷کیلوگرم تیم ملی کشتی آزاد معتقد است برای رسیدن به 

المپیک باید بهترین بود و شبانه روز برای رسیدن به این هدف بزرگ 
تلاش کرد. وزن ۹۷ کیلوگرم کشتی آزاد یکی از شلوغ ترین اوزان برای 

مدعیان رسیدن به دوبنده تیم ملی است. مدعیانی که سعی دارند 
نماینده ایران در بزرگترین آوردگاه ورزش جهان باشند.

تست دوپینگ نایب قهرمان کشتی المپیک مثبت شد
آزمایش دوپینگ هیکی نابی- فرنگی کار سنگین وزن جهان و دارنده مدال 

نقره کشتی بازی های المپیک مثبت شد. این فرنگی کار سنگین وزن 
که ۲مدال طلا، یک نقره و ۲برنز سنگین وزن رقابت های جهانی 

کشتی فرنگی را در کارنامه دارد پس از بررسی نمونه ای از آزمایش 
او که اوایل ژانویه گرفته شد مورد سوءظن قرار گرفت.

ن بعضی ها داغشو دوست دار

جهان فوتبال

بریش دیدار »اتلتیکومادرید - چلسی« را سوت می زند 
)یوفا(،  اروپا  فوتبال  اتحادیه  رسمی  سایت 
لیگ  سه شنبه  دیدارهای  داوران  اسامی 
قهرمانان اروپا را منتشر کرد که بر این اساس 
دیدار دو تیم اتلتیکومادرید و چلسی در دور 
رفت از مرحله یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان 
اروپا را فلیکس بریش از آلمان قضاوت خواهد کرد.

رومنیگه: مذاکراتی با زوله درباره تمدید قراردادش 
خواهیم داشت

مدیر اجرایی باشگاه بایرن مونیخ خبر داد این 
باشگاه مذاکراتی با مدافع ۲۵ساله اش برای 

تمدید قرارداد خواهد داشت.

شناسایی جانشین امباپه توسط پاری سن ژرمن 
مهاجم  جانشین  پاری سن ژرمن  باشگاه 
او  جدایی  صورت  در  را  خود  فرانسوی 

شناسایی کرده است.

استراماچونی: امیدوارم به ایران برگردم
از  استقلال  فوتبال  تیم  سابق  سرمربی 
هواداران استقلال به خاطر ابراز محبت به او در 
شبکه های اجتماعی قدردانی و برای بازگشت 

به این تیم ابراز امیدواری کرد.

کلوپ: از اشتباهات اورتون استفاده نکردیم
در  شنبه شب  شاگردانش  که  کلوپ  یورگن 
هفته بیست وپنجم لیگ برتر انگلیس در 
دیداری خانگی با نتیجه ٢ بر صفر مغلوب 
اورتون شدند، گفت: این شکست ضربه بدی 
به ما زد. ما به اندازه کافی در کارهای دفاعی 

خوب نبودیم.

بالاخره جلسه سرنوشت ساز هیات مدیره باشگاه استقلال 
برگزار شد و محمود فکری در سمت سرمربیگری استقلال 
ابقا شد تا فعلا هواداران تیم، فکری را روی نیمکت داغ 

استقلال ببینند.
ابقای محمود فکری در استقلال می تواند تبعات مختلفی 
داشته باشد، اما آنچه که به نظر می رسید، استقلال برای 
بازگشت امیدهای قهرمانی اش نیاز به یک شوک اساسی 
داشت و این تصمیم هیئت مدیره باشگاه، این موضوع 

را منتفی کرد.
پس از شکست استقلال در اصفهان، حواشی در استقلال 
به بالاترین حد خود رسید و اعتراضات هواداران استقلال از 
عملکرد کادرفنی تیم، از صفحات مجازی به محل تمرین و 

مقابل ساختمان باشگاه استقلال رسید.
اما نکته عجیب تجمعات استقلالی ها نوع برخورد هواداران 
آبی ها با کادرفنی استقلال بود که شدت عصبانیت هواداران 
معترض استقلال، موجب شعارهای بسیار تندی برعلیه 
فکری و دستیارانش شد، اما کمی عجیب تر از رفتار و 
شعارهای حیا کن رها کن هواداران معترض، نوع برخورد 
کادرفنی استقلال به ویژه محمود فکری بود که با دیدن 
این حجم از انتقاد و هوادارانی که آینده ای برای فکری 
روی نیمکت استقلال متصور نیستند، هنوز هم تصمیم به 

خداحافظی با نیمکت استقلال را نگرفته اند.
اگر بخواهیم بدون تعارف صحبت کنیم، هواداران که هیچ 
خود کادرفنی استقلالی ها هم با این طرز تفکر و این سطح 
به موفقیت  امیدی  فنی) شما بخوان دانش کادرفنی(، 
استقلال که با این داشته ها و دو جین ستاره فقط قهرمانی 

محسوب می شود، ندارند.
پس دلایل پافشاری کادرفنی روی ماندن در تیم استقلال 
چه مسائلی می تواند باشد؟ قطعا بحث مالی قرارداد باتوجه 
به غرامت چند میلیاردی فکری برای رسیدن به نیمکت 
استقلال به نساجی بسیار موثر است، اما این روش »ماندن 
به هر قیمتی« می تواند برای استقلال و فکری عواقب 

ناخوشایندی داشته باشد.
از سمت استقلال که به قیمت از دست رفتن قهرمانی و 
یک تجربه آسیایی نه چندان آبرومندانه تمام می شود و از 
سوی فکری، یک رفتن محترمانه با یک اخراج توهین آمیز 
و »سوختن« یک پیشکسوت دیگر روی نیمکت استقلال 

معاوضه خواهد شد، این عاقبت احتمالی ناخوش استقلال 
و فکری، یک مثال عینی دارد، دقیقا تاریخ برای استقلالی ها 
درحال تکرار شدن است و همان خاطرات تلخی که استقلال 
و علی منصور باهم تجربه کردند، عاقبت فکری روی نیمکت 

استقلال خواهد بود.
محمود فکری برای موفق شدن در استقلال نیاز به یک 
تحول اساسی در خود و استقلال دارد، برای هزارمین بار 
تکرار می کنیم، استقلال در کادرفنی نیاز به یک تئوریسین 
برجسته دارد، محمود فکری در نوع برخورد و ارتباطش با 
بازیکنان تیم و نوع رفتار با رسانه ها باید تجدید نظر کند و 

بذر رفاقت و همدلی را تیم بکارد نه نفاق و جدایی را.
در یک جمله استقلال نیاز به بلوغ و نبوغ فکری دارد، هم در 

بعد نگرشی و هم در قبال شخص محمود فکری...
البته قبل از در نظر گرفتن تمام این مسائل، معضل مدیران 
ناکارآمد و منفعل باشگاه استقلال را هم باید در نظر گرفت 

که سالیان مدیدی است با استقلالی ها همراه است.

سوختن یا ساختن؛

استقلال، نیازمند بلوغ و نبوغ فکری!

حرف آخر

محمدرضا ولی زاده

  دبیر سرویس ورزشی 
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